
Bestyrelsesmøde afd. 10 og 51 – 3. december 2024 

 

Tilstede: Jan, Morten og Bodil 

 

1. Som de fleste har bemærket, er arbejdet med fibernet så småt gået i gang. 

             ”der kommer nærmere information fra AlmenBo hovedkontor” 

 

 

2.    Nye vinduer i afd.10. Beslutningen er ikke taget endnu. 

 

3. Vi har haft besøg af en leverandør, til en ny og mere effektiv opvasker til beboerlokalet. 

              ”beslutningen tages i det nye år” 

 

 

4.  Julefrokosten gik rigtig godt. God mad og nok af det. Tak til hjælperne. 

 

 

Glædelig jul og godt nytår til alle beboere fra afdelingsbestyrelsen. 

 

 

For referatet 

 

Bodil 

 


